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Skatteudvalget

Til:

Dato:

Skatteministeren

26. november 2009

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 55

Forslag til lov om ændring af aktieavancebeskatningsloven og lov om ændring 

af selskabsskatteloven, fusionsskatteloven og forskellige andre love. (Mindre 

justering af reglerne vedrørende investeringsselskaber).

Af skatteministeren (Kristian Jensen).

Spørgsmål 1

Er det element i lovforslaget, hvor selskaber som i en kombination af tidligere 

gældende skatteregler, overgangsregler og det seneste års udvikling på 

aktiemarkedet er kommet i klemme i forbindelse med, at deres aktie eller 

investeringsforeningsbevis er overgået til lagerbeskatning, en problemstilling, 

som Skatteministeriet og ministeren først har opdaget efter vedtagelsen af 

lovforslag nr. L 23 fra folketingsåret 2008-09, eller er det en problemstilling, 

man også var klar over under det lovforberedende arbejde og Folketingets 

behandling af L 23? Hvis problemstillingen var kendt under behandlingen af L 

23, hvorfor fravalgte ministeren så at løse problemet på det tidspunkt?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Frank Aaen (EL).

Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på frank.aaen@ft.dk og til ud-

valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Niels Helveg Petersen
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